
PROTOKÓŁ Nr 24/2018 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 19 marca 2018 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Roman Cech – Przewodniczący, 

2. Wioletta Masłyk – Wiceprzewodnicząca, 

3. Beata Sowińska – członek, 

4. Monika Gardzielewska – członek, 

5. Witold Leśniewski – członek, 

 

Porządek obrad: 

1. Spotkanie z Panią Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej.  

2. Sprawy bieżące. 

 
 
Ad. 1 
 Spotkanie odbyło się w związku z wpłynięciem anonimowego pisma do komisji Kultury i 

Oświaty na działalność Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. Na spotkanie została zaproszona Pani 

Dyrektor Maria Janusz. Na posiedzeniu poproszono o wyjaśnienie pisma, pomimo tego, że komisja nie 

ma obowiązku zajmować się anonimami.  

Pani dyrektor odmówiła złożenia wyjaśnień na anonim, bo nie ma takich podstaw prawnych, żaden 

anonim nie podlega procedurze prawnej jednak udzieli odpowiedzi na pytania komisji. 

1. Prosimy o wyjaśnienie dlaczego tak zaplanowano godziny z języka polskiego oraz WDŻ-tu.  

Jeżeli chodzi o godziny języka polskiego, to została już przeprowadzona kontrol przez wizytatora 

Kuratorium Oświaty w Gdańsku i czekamy na protokół z kontroli doraźnej. Jeżeli chodzi o godziny 

WDŻ-tu, to zajęcia są podzielone na grupy, osobno chłopcy i osobno dziewczęta, a program 

realizowany jest w drugim półroczu. 

2. Prosimy o wyjaśnienie częstych nieobecności Pani psycho-pedagog.  

Pani psycho-pedagog podjęła studia uzupełniające, które są potrzebne w celu realizacji zadań na rzecz 

szkoły. Zajęcia odbywają się weekendowo i dlatego jest nieobecna w piątki, z powodu wyjazdu na 

zajęcia. Pracuje w systemie czterodniowym, zgodnie z przepisami prawa.   

3. Prosimy omówić współpracę i przepływ informacji między szkołą a dziećmi i rodzicami.  

Jeżeli chodzi o to pytanie, to duży wpływ na to mają częste nieobecności przez zwolnienia lekarskie 

nauczycieli, co przynosi konsekwencje brakiem zastępstw, ponieważ nauczyciele pracują również w 

innej szkole. W niektórych sytuacjach informacje podane na Librusie przez wychowawców są za późno 

udostępniane. Często bywa tak, że Pani Dyrektor odkłada swoje obowiązki i idzie na zastępstwo za 

nauczyciela.  



Na koniec spotkania Pani Dyrektor poprosiła o wsparcie w utworzeniu drugiego stanowiska 

wicedyrektora, który zajmowałby się przedszkolem. Ułatwi to prace oraz współpracę z rodzicami 

poprawi organizację szkoły.  

Komisja postanowiła wesprzeć Panią Dyrektor w staraniach o drugie stanowisko wicedyrektora na sesji 

Rady Gminy Dębnica Kaszubska.  

 

Ad. 2  

Radni omówili sprawy bieżące związane z posiedzeniem komisji wspólnych.  

 
 
 

       Przewodniczący 
Komisji Kultury i Oświaty 

 
/-/Roman Cech 


